
                                                   

 

Kortreferat fra møte i Fagforum farlig avfall  
 

Tid/sted: 12.06.23. Teams / NFFAs lokaler Strøket 9, Asker 

Referent: Roar Hansen 

Deltakere: Torbjørn Steensrud (leder), Marianne Wiker Stensland, Halvar Olsen, Even Haug Moen, 

Allan Carlsen, Håkon Bratland, Ketil Jensen, Carl Henrik Rangø, Randi Pedersen, Marit Lindstad, Roar 

Hansen 

Fravær: Bjørn Berg 

 

 

1. Forslag til vedtekter for forumet. 

▪ Konklusjon: Tiltrådt av NFFA og Avfall Norges ledelse. Randi Pedersen gjennomgikk. 

Forumet finner dem formålstjenlige, og legger dem til grunn i sitt virke. 

 

I tråd med vedtektene skal nyvalg gjennomføres høst 2023 med tiltredelse for nye 

medlemmer desember 2023. NFFA og Avfall Norge forbereder ny sammensetting. 

 

2. Høring om endring i Avfallsforskriftens § 3-11 om innsamlingsplikt for bærbare, løse batterier. 

▪ Konklusjon: Forumet finner målsettingene for lite ambisiøse, og de er dessuten allerede i 

prinsippet oppnådd av returselskapene. Mål bør være 80 % bl.a. for å sikre at batterier 

ikke kommer på avveie (og forårsaker branner). Myndighetene bør i høringssvaret 

anmodes om å vurdere økonomien i batteriinnsamlingen. 

▪ Momentene ovenfor vurderes tatt med i NFFA og Avfall Norges høringsuttalelser.  

 

Det ble referert til at batteriforordningen angir måltall på 70 % i 2030. Det ble også henvist til 

betydelig import av batterier samt Forsvarets batterier. Dette er kategorier som ikke kommer inn 

i etablert system.  

 

3. Diskusjon om temaer på neste års Farlig avfallsseminar. 

Marianne Wiker Stensland rapportere fra programkomiteen. 

▪ Konklusjon: Programkomiteen jobber videre bl.a. med temene batterier og budskap fra 

myndighetene. Seminartemaene skal ha praktisk karakter («operatørrelatert»). Med / 

uten overnatting vurderes basert på de innspillene som ble gitt under møtet. Studietur 

(Kumla?) vurderes videre i komiteen. 

 

4. Rapport etter Miljødirektoratets undersøkelse i fjor sommer (vedr. statsforvalternes 

likebehandling og kommunenes mottaksevne) 

Etter kontakt med direktoratet synes det som om det ikke foreligger noen rapport. Direktoratet 

melder uansett at likebehandling er tema det jobbes med.  

 

▪ Konklusjon: Det ble uttrykt undring over at ikke rapport foreligger. Det er ønskelig å 

ettergå hvilke instrukser og direktiver Miljødirektoratet har gitt statsforvalterne ut fra 



den delegering av oppgaver som er gitt. Forumet ønsker vurdering av hvilke konsekvenser 

disse har for likebehandling. 

 

5. Arbeidet med revisjon av eksisterende og etablering av nye standarder relatert til farlig avfall 

Randi Pedersen orienterte om arbeidet Norsk Standard har iverksatt, og som er i sin 

oppstartsfase med etablering av arbeidsgrupper m.v. 

 

▪ Konklusjon: NFFA og Avfall Norge organiserer hver på sin kant sitt engasjement inn i 

arbeidet. Organisasjonenes medlemmer blir uansett sentrale, individuelle deltakere i 

arbeidet som ledes av Standard Norge. 

 

Standard Norge har ambisjon om å sluttføre arbeidet høsten 2024. 

 

6. Eventuelt 

Det ble uttrykt misnøye med prosesser relatert til offentlige anbud. Tilsynelatende ensidig 

prisfokus, ansvarsfraskrivelse, nettoberegninger av mengder, urimelige tidsfrister for lukking av 

avvik samt spørsmål som forblir ubesvarte er gjennomgående. 

 

▪ Konklusjon: Forumets medlemmer tilser at alle i anbudsprosesser i selskapene aktivt tar i 

bruk veileder som Forum farlig avfall har utarbeidet. Denne ligger på NFFAs hjemmeside: 

https://www.nffa.no/veiledningsmateriell/. Forumet tar situasjonen opp til fornyet 

diskusjon på neste møte. 

 

Neste møte: Torsdag 24. august kl. 1000, NFFAs lokaler, Strøket 9, Asker. 

https://www.nffa.no/veiledningsmateriell/

